

正面

背面

Instructions: Remote control ④ ⑤ ⑥ Product ① ② ③ Specification parameters: Material: ABS+silicone Noise: < 65dB ± 10% Product size: 167 * 155 * 40mm Usage time: about 45 minutes Charging time: approximately 120 minutes Waterproof rating: IPX5 Waterproof ①Extend/Retract +Blooming/Closing Mode ② ON/OFF ③ Vibration Mode ④Extend/Retract +Blooming/Closing Mode ⑤ ON/OFF ⑥Vibration Mode Product Usage Introduction 1.Press and hold ② to power on. The power indicator lights up, and both motors vibrate briefly to enter standby mode. 2.Short press ① to activate Extend/Retract +Blooming/Closing Mode . The top motor begins vibrating. Tap ① to cycle through 10 intensity levels Press and hold ① for ~2 seconds to reset the mode to its initial state Standby State Operation: 1.Long-press ⑤ to power on → Power indicator illuminates (enters standby). Short press ⑥: Keyleight blinks once, activates front motor vibration • Tap ⑥: Cycles through 10 intensity levels • Long-press ⑥: Deactivates vibration 2. Dual Mode Control: Short press ④: Keyleight flashes, activates Extension+Bloom/Fold Mode • Press ④ again: Cycles through 10 intensity levels • Long-press ④: Deactivates Extend/Retract +Blooming/Closing Mode. 3. Shutdown Protocol: Long-press ⑤: Deactivates all motor functions • Remote powers off • Host enters standby * Auto-shutdown: Host powers off after 5 minutes of inactivity Usage precautions: Please charge before use. Please disinfect the product before each use, wash it with a cleaning agent and dry it. * It is prohibited to use massage oil, hand cream, cleaning agents, gasoline, or other harmful liquids as lubricants. Please clean immediately after use, otherwise it is easy to breed bacteria. * It can be cleaned with warm water and soap, and it is recommended to use a special cleaning agent for sex toys, disinfectant or alcohol for disinfection (long-term use of alcohol is not recommended as it can corrode the toy surface) Face, accelerate toy aging. *Please store in a dust-free area and do not touch other items. Matters needing attention: *This product is for personal use. For your health, please do not mix it with multiple people. *This massager vibrates at different frequencies. If you feel uncomfortable or allergic, please stop using it immediately. *If this product is used to stimulate the anus, please use it with caution to avoid falling into the body and causing harm to your body. Please use it in conjunction with lubricating products and condoms. *Before using the massager, if the head is not smooth enough or has sharp corners, please stop using this product immediately. *If you feel uncomfortable during use, please stop using immediately. *This product and its components are kept out of reach of children and pets. If you accidentally swallow the components, please seek medical attention immediately at a nearby hospital.	説明書: リモートコントロール ④ ⑤ ⑥ 製品 ① ② ③ 仕様パラメータ: 材質:ABS+シリカゲル 充電時間:約120分 使用時間:約45分 騒音:≤65 dB±10% 製品サイズ:167*155*40 mm 防水レベル:IPX 5防水 ①伸縮開花モード② ON/OFF ③ 振動モード ④伸縮開花モード⑤ON/OFF⑥振動モード 製品の使用方法 1.②を押して電源を入れ、電源LEDが点灯し、2つのモータがショートショックで待機状態になります。 2.①キーを短く押して、伸縮開花モードに入り、先端モータが振動を始め、点押して振動周波数を切り替え、合計10周波数、2秒程度の伸縮開花モードを押すと起点に戻り、再び①キーを押すと周波数1から動作する。 3.起動状態は③を押し、先端部のモータは振動モードを開き、③を短く押して周波数を切り替え、合計10モード、③を2秒長く押して先端振動機能を閉じる。 リモコンモードの紹介: 1.製品待機状態で⑤を長押しして起動し、電源ランプが点灯し、待機状態に入り、リモコン⑥を短押しし、キーランプが1回点滅し、先端モータが振動モードを開き、⑥を短押しして周波数を切り替え、合計10周波数、⑥を長押しして振動モードを閉じる。 2.④キーランプを短く押して点滅し、伸縮+開花モードをオンにし、再び④を押して周波数を切り替え、合計10周波数、④を長く押して伸縮+開花モードをオフにする。	Anweisungen: Fernbedienung ④ ⑤ ⑥ Produkt ① ② ③ Spezifikationsparameter: Material: ABS + Silikon Geräusch: < 65dB ± 10% Produktgröße: 167 * 155 * 40mm Gebrauchszeit: ca. 45 Minuten Ladezeit: ca. 120 Minuten Wasserdichte Bewertung: IPX5 Wasserdicht ① Verlängern/Rückziehen +Blühen/Schließen-Modus ② Ein/Aus ③ Vibrationsmodus ④ Verlängern/Rückziehen +Blühen/Schließen-Modus ⑤ Ein/Aus ⑥ Vibrationsmodus Produktverwendung Einführung 1. Drücken und halten ② zum Einschalten. Die Leistungsanzeige leuchtet auf, und beide Motoren vibrieren kurz, um in den Standby-Modus zu gelangen. 2. Kurze Presse ① um den Extend/Retract +Blooming/Closing Modus zu aktivieren. Der obere Motor beginnt zu vibrieren. Tap ① um durch 10 Intensitätsstufen zu fahren Drücken und halten ① für ~2 Sekunden, um den Modus auf seinen ursprünglichen Zustand zurückzusetzen Presse ① erneut von Intensitätsstufe 1 zu starten. 3.Presse ③ wenn eingeschaltet, um die Vibration des vorderen Motors zu aktivieren; Tap ③ durch zehn Intensitätsstufen zu zyklen; Langpresse ③ 2 Sekunden, um die frontale Vibration zu deaktivieren. Standby-Betrieb: 1.Long-Press ⑤ Power auf → Die Leistungsanzeige leuchtet auf (geht in den Standby). Kurze Presse ⑥: Schlüssellicht blinkt einmal, aktiviert Vibrationen des vorderen Motors • Tippen Sie ⑥: Zyklen durch 10 Intensitätsstufen • Langpresse ⑥: Deaktiviert Vibrationen 2. Doppelmodussteuerung: Kurze Presse ④: Keyleight blinkt, aktiviert Extension+Bloom/Fold Mode • Presse ④ wieder: Zyklen durch 10 Intensitätsstufen • Langpresse ④: Deaktiviert den Modus Erweitern/Rückziehen + Blühen/Schließen. 3. Abschaltungsprotokoll: Langpresse ⑤: Deaktiviert alle Motorfunktionen • Fernabschaltung • Host tritt in den Standby ein * Auto-Shutdown: Host schaltet sich nach 5 Minuten Inaktivität aus Vorsichtsmaßnahmen: Bitte laden Sie vor dem Gebrauch. Bitte desinfizieren Sie das Produkt vor jedem Gebrauch, waschen Sie es mit einem Reinigungsmittel und trocknen Sie es. * Es ist verboten, Massageöl, Handcreme, Reinigungsmittel, Benzin oder andere schädliche Flüssigkeiten als Schmiermittel zu verwenden. Bitte reinigen Sie sofort nach dem Gebrauch, sonst ist es leicht, Bakterien zu züchten. * Es kann mit warmem Wasser und Seife gereinigt werden, und es wird empfohlen, ein spezielles Reinigungsmittel für Sexspielzeug, Desinfektionsmittel oder Alkohol zur Desinfektion zu verwenden (langfristige Verwendung von Alkohol wird nicht empfohlen, da es die Spielzeugoberfläche korrodieren kann) Gesicht, beschleunigen Spielzeug Altern. * Bitte in einem staubfreien Bereich aufbewahren und andere Gegenstände nicht berühren. Angelegenheiten, die Aufmerksamkeit brauchen: * Dieses Produkt ist für den persönlichen Gebrauch. Für Ihre Gesundheit, mischen Sie es bitte nicht mit mehreren Menschen. * Dieser Massager vibriert mit verschiedenen Frequenzen. Wenn Sie sich unangenehm oder allergisch fühlen, hören Sie es sofort auf zu verwenden. * Wenn dieses Produkt verwendet wird, um den Anus zu stimulieren, verwenden Sie es bitte mit Vorsicht, um zu vermeiden, in den Körper zu fallen und Ihren Körper zu schädigen. Bitte verwenden Sie es in Verbindung mit Schmiermitteln und Kondomen. * Vor der Verwendung des Massagers, wenn der Kopf nicht glatt genug ist oder scharfe Ecken hat, hören Sie bitte sofort auf, dieses Produkt zu verwenden. * Wenn Sie sich während der Verwendung unangenehm fühlen, hören Sie bitte sofort auf. *Dieses Produkt und seine Komponenten sind außerhalb der Reichweite von Kindern und Haustieren gehalten. Wenn Sie versehentlich die Komponenten schlucken, suchen Sie bitte sofort medizinische Hilfe in einem nahe gelegenen Krankenhaus.
---	--	---

FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user’s authority to operate the equipment.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.